



KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR

IKLAN KEKOSONGAN JAWATAN



Kementerian Pembangunan Luar Bandar (KPLB) ingin mempelawa individu yang memiliki ciri-ciri keperibadian seperti berikut : i) berketrampilan; ii) memiliki bakat kepimpinan; iii) memiliki ciri-ciri jati diri yang cemerlang; iv) bersikap profesional; dan v) boleh bekerja dengan pelbagai lapisan masyarakat.



SPM / SMV / SKM

Jawatan : Pengurus PKD Gred N19 (KONTRAK)

Gaji : Gaji permulaan mulai RM1,352.00 sebulan, tidak termasuk elaun dan lain-lain kemudahan.

Kekosongan : **17** Kekosongan jawatan di Semenanjung Malaysia, Sabah dan Sarawak.
* Senarai kekosongan mengikut negeri & daerah adalah seperti di **Lampiran A**.

Maklumat Tambahan :

Pusat Komuniti Desa (PKD) adalah merupakan salah satu inisiatif Kementerian Pembangunan Luar Bandar (KPLB) untuk membantu meningkatkan taraf hidup dan kesejahteraan masyarakat luar bandar. Fungsi dan peranan Pusat Komuniti Desa (PKD) adalah sebagai Pusat Latihan Komuniti, Pusat Aktiviti Wanita, Pusat Perkhidmatan Setempat, Pusat Kesukarelawan dan Pusat Pengumpulan Produk Usahawan Desa. Pengurus PKD perlu melaksanakan tugas dan tanggungjawab yang ditetapkan dalam Garis Panduan Pusat Komuniti Desa (PKD) bagi memperkasakan peranan PKD sebagai pusat perkhidmatan komuniti setempat yang menyediakan perkhidmatan yang diperlukan oleh masyarakat luar bandar melalui kolaborasi bersama agensi Kerajaan/Swasta/Badan Bukan Kerajaan (NGO) selari dengan motto PKD iaitu "Satu Hentian Pelbagai Perkhidmatan".

*Syarat-Syarat Kelayakan Memohon :

- i. Warganegara Malaysia;
- ii. Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan;
- iii. Memiliki SPM/SVM/SKM atau kelayakan sijil yang diiktiraf setaraf oleh Kerajaan Malaysia; &
- iv. Lulus subjek Bahasa Melayu pada peringkat SPM/SVM/SKM sekurang-kurangnya Kepujian atau Gred C.



MOHON SECARA *ONLINE* DI PAUTAN BERIKUT :

<http://ejawatan.keda.gov.my>

Tempoh permohonan dibuka adalah mulai **27 JULAI 2020 (ISNIN) HINGGA 10 OGOS 2020 (ISNIN)**. Hanya individu yang layak dan melepasi tapisan yang ditetapkan akan dipanggil untuk sesi temu duga.